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Interpelacja

ws. osobnej taryfy na tPortmonetkę dla osób rozliczających się w Poznaniu

Szanowny Panie Prezydencie,
 

w związku z propozycją zmiany taryfy biletowej ZTM, zwracam się z sugestią 
wprowadzenia dwutaryfowości także na podróże przy użyciu tPortmonetki.



Wiele z Poznanianek i Poznaniaków korzysta z tPortmonetki w ramach systemu PEKA, 
która jest dobrym rozwiązaniem dla osób, które nie mają potrzeby przemieszczenia się po 
mieście codziennie, a które mimo to wybierają transport publiczny. tPortmonetka jest 
łatwa w obsłudze i elastyczna, ponieważ umożliwia opłatę wyłącznie za przejechany 
odcinek, zachęcając tym samym do częstszego korzystania z komunikacji miejskiej.



Ponieważ nowa propozycja zmiany taryfy biletowej ZTM zakłada szczególnie docenienie 
osób rozliczających się w Poznaniu, zwracam się prośbą o zastosowanie tego samego 
mechanizmu jak przy biletach długookresowych, a więc pozostawienie kosztów 
przejazdu na tPortmonetce bez zmian dla osób, które odprowadzają podatki w Poznaniu.





Z wyrazami szacunku,


